
Protok61 f-/,r . .{5/ ~o8 
z posiedzenia Komisji oswiaty i kultury ,kt6re odbylo si~ w dniu 25 marca 2008 r 0 godz. 15.00 

Lista obecnosci i porz'ldek posiedzenia stanowi'l zal'lczniki do protokolu. 

Pani Przewodnicz'lca przywitala obecnych oraz odczytala porzqdek posiedzenia.Do porz'ldku 

posiedzenia nie bylo uwag. 

W cz~sci posiedzenia uczestniczyl Przewodnicz'lcy Rady Miejskiej Pan Marcin Kwasniok. 

Ad. 1 Om6wienie dzialalnosci klub6w sportowych. 


Dzialalnosc UKS "Ruch" z Pniowa przedstawili : Pan Ewald Migas i Pan Joachim Kopyra. 

W zaj~ciach klubu uczestniczy 80 os6b ( w tym 9 kobiet). Klub posiada sekcje jedynie w tenisie 

stolowym. Zawodnicy uczestnicz'l w zawodach na szczeblu powiatowym we wszystkich 

kategoriach.Sukcesem Klubu jest min.zdobycie mistrzostwa powiatu przez jedn'l z zawodniczek w 

roku 2006 i 2007 oraz jej udzial w mistrzostwach polski, zdobycie przez zawodniczki I miejsca w 

zawodach szk61 ponadgimnazjalnych powiatu gliwickiego , a takze zaj~cie III miejsca w 

mistrzostwach powiatowych jako Gmina. 

W czasie ferii organizowane S'l zgrupowania szkoleniowe . Klub rna siedzib~ w swietlicy wiejskiej 

w Pniowie. Swietlica jest og6lnie dost~pna dla mieszkanc6w , kt6rzy korzystaj'l z mozliwosci gry w 

tenisa, szachy , warcaby itp ..We wsp6lpracy z gminnym koordynatorem realizacji programu 

rozwiqzywania problem6w alkoholowych w roku 2007 zorganizowano dla pogadank~ na temat 

uzaleznien. 

W roku 2007 Klub otrzymal dotacj~ w wysokosci 14.500 zl ,kt6ra przeznaczyl min .na: 

2.000 zl- ubezpieczenia , licencje , skladki, 
2.500 zl- przejazdy, 
1.500 zl- tumieje, 
2.500 zl- szkolenia , umowy , 
4.500 zl- zakup sprz~tu 
1.500 zl- prowadzenie rachunkowosci przez biuro rachunkowe. 

W dyskusji z radnymi , przedstawiciele klubu wyjasnili , ze : 

-prowadzenie rachunkowosci przez biuro rachunkowe jest konieczne ,poniewaz tak stanowi'l 


przepisy, 
-oszcz~dnosci w kwocie ok. 1.500 zl Klub rna z tytulu prowadzenia zawod6w przez s~dzi6w 
z Klubu ( nie rna koniecznosci oplacania s~dzi6w), 

- Klub nie rna mozliwosci zarabiania na prowadzeniu dzialalnosci gospodarczej, 
- Klub nie pozyskuje sponsor6w na swoj'l dzialalnosc i dziala w oparciu 0 dotacj~ otrzymywan'l 
zgmmy. 

Nast~pnie Pan Rainard Morawiec przedstawil dzialalnosc LKS "Przyszlosc" Ciochowice. 
Klub posiada sekcje jedynie w pike noznej. Dzialaj'l3 druzyny w r6znych klasach 
rozgrywkowych : seniorzy , juniorzy i trampkarze - razem jest to 89 zawodnik6w. 
Seniorzy ( 29 zawodnik6w) graj'l w klasie okr~gowej i w sezonie 2006/2007 zaj~li IV miejsce. 
Treningi odbywaj'l si~ 3 razy w tygodniu . W sezonie jednorocznym rozgrywaj'l ok. 30 meczy 
mistrzowskich , opr6cz tego mecze pucharu polski i mecze sparingowe.Z druzynq senior6w 
przeprowadzanychjest ok. 120 zaj~c rocznie. 
Druzynajunior6w (23 zawodnik6w) gra w klasie RW sezonie 2006/2007 zaj~la I miejsce w 
swojej grupie. Zaj~cia prowadzone s'l2 razy w tygodniu . W okresie roku druzyna rozgrywa ok. 28 
meczy mistrzowskich i przeprowadzanych jest 80 zaj~c treningowych. 
Druzyna trampkarzy ( 26 zawodnik6w 0 duzej rozpi~tosci wiekowej) w sezonie rozgrywa 
ok. 26 meczy , przeprowadzanych jest ok. 72 zaj~c treningowych . Sukcesy druzny to min. IV 
miejsce w turnieju halowym w Gliwicach , V miejsce - w Zabrzu ,VI miejsce w Pyskowicach. 
Problemy treningowe Klub rna w okresie p6.inojesiennym i zimowym ze wzgl~du na brak obiekt6w 
halowych w Gminie Toszek i zbyt male powierzchnie sal gimnastycznych . Zmusza to Klub do 
wynajmowania hal w Wielowsi i Pyskowicach , co stwarza dodatkowe koszty.Siedzib~ Klub rna w 
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sali sportowej w Ciochowicach, ktora uiytkuje od 10 lat..Sala jest ogolnodost~pna dla 
mieszkancow.Czlonkowie Klubu nieodplatnie wykonujll prace zwiqzane z przygotowaniem 
imprez , utrzymaniem porzlldku w obiekcie i jego otoczeniu ( 2 boiska ) , utrzymaniem obiektu.Na 
utrzymanie obiektu w sezonie 200612007 Klub wydal ok. 45 tys. zl., wiele skladnikow z tej kwoty 
to materialy sluillce do biezllcych remont6w . 
W roku 2007 Klub zwrocil si~ do Rady Miejskiej w Toszku 0 dofinansowanie w kwocie 5 tys. zl 
zakupu papy termozgrzewalnej na remont cz~sci dachu na obiekcie. W tym roku Klub zwraca si~ 
ponownie z til prosbll. W roku 2008 Klub b~dzie obchodzil 60 rocznic~ istnienia . 
Klub wspolpracuje z Radll Soleckll w organizacji imprez srodowiskowych . 
W dyskusji z radnymi Pan Morawiec wyjasnil : 
-przy organizacji imprez Klub wspolpracuje z Centrum Kultury "Zamek w Toszku "jedynie 
w zakresie wypozyczania wyposaZenia , 
-najlepsi zawodnicy Klubu przechodzll do "Piasta" Gliwice na podstawie umow , nieodplatnie; 
jezeli zawodnik si~ sprawdzi i pozostaje w "Piescie " , to ciochowicki Klub otrzymuje od "Piasta" 
sprz~t sportowy, 

-z pozyskanych przez siebie srodkow Klub przeznaczyl w roku 2006 na utrzymanie obiektu 
kwot~ 28.660 zl , w roku 2007 - 31.182 zl ;dzialalnosc gospodarcza prowadzona przez Klub 
pozwala tak szeroko prowadzic dzialalnosc sportowa i utrzymywac standard obiektu. 

Przybyly z opMnieniem czlonek KS "Zamkowiec" w Toszku , Pan Erwin Janysek stwierdzil , ze 
informacj~ 0 spotkaniu otrzymal od Prezesa Klubu przed chwilll i nie jest zorientowany w temacie 
spotkania, dlatego nie potrafi nic powiedziec 0 dzialalnosci dzialalnosci Klubu.Na spotkanie 
powinien przyjse Prezes ,ktory wraca z pracy ok. godz. 16.30. 
Przewodniczllca Komisji Pani Maria Bukowska zwrocila si~ do przedstawicieli Klubow sportowych 
z pytaniem ,jakie majll oczekiwania w stosunku do Rady Miejskiej? 
Pan Morawiec powiedzial , ze uiytkowany przez Klub obiekt jest wlasnoscill gminy .Klub 
inwestuje swoje srodki na jego utrzymanie i popraw~ standadu ( planuje min. zamontowanie 
klimatyzacji ), ale istnieje obawa , ze przeznaczanie przez Klub coraz wi~kszych srodkow wlasnych 
na ten cel z czasem moze wplYIli:le na ograniczenie dzialalnosci sportowej Klubu. 
Klub nie zwraca si~ 0 duie pienilldze do gminy , ale prosi chociaZ 0 5 tys. zl na zakup papy . Tym 
bardziej , ze w tym roku b~dzie 60-lecie Klubu i jednoczesnie 10-lecie uiytkowania obiektu przez 
Klub.Opr6cz niewystarczajllcych srodkow przyznawanych przez gmin~ bolllczklljest rowniez brak 
na terenie gminy duiej hali sportowej i boiska ze sztucznll nawierzchnill.Pan Morawiec stwierdzil 
rowniez ,ze chcialby ,aby bylo rowne traktowanie Klub6w - Kluby ktore pozyskujll wlasne srodki 
otrzymujll mniejszll dotacj~ , poniewaz uwaza si~ , ze dadzll sobie rad~ . W Klubie w Ciochowicach 
nie rna zatrudnionego palacza i gospodarza ,wszystko zawodnicy wykonujll nieodplatnie i boli ich , 
ze inne Kluby przeznaczajll dotacj~ na taki cel nie starajllc si~ pozyskae jeszcze innych srodkow. 
Pan Migas stwierdzil ,ze ich Klub nie rna mozliwosci prowadzenia dzialalnosci gospodarczej w sali 
w Pniowie , poniewaZ nie rna w niej kuchni i nie rna mozliwosci adaptacji istniejllcego 
pomieszczenia do obowiqzujllcych norm (pomieszczenia ogilldal pracownik SANEPiD-u, ktory 
wydal takll opini~ ).Brak kuchni zmniejsza atrakcyjnose sali. 
Pan radny Duda przypomnial, ze Rada Miejska przyznawala pienilldze na remont sali 
( ok. 300 tys. zl) ,poniewaz obiekt mial docelowo przynosie jakies dochody ,kt6re mialy bye 
przeznaczone na jego utrzymanie utrzymanie .Przy remoncie nalezalo pomyslee 0 adaptacji kuchni. 
Bez tego cel remontu nie zostal osi~ni~ty. 
Pan Migas wyjasnil ,ze sala jest wykorzystywana na imprezy kulturalne , poza tym obiekt byl w 
zlym stanie i m6g1by si~ zawalie. 
Pan Pawlowski zwr6cil uwag~ , ze pienilldze mozna zarobie r6wniez na festynach , kt6re mogll bye 
organizowane na wolnym powietrzu i podal przyklad Paczyny , ktora na festynie zarobila 
ok. 20 tys. zl.Poparl r6wniez Pana Morawca w sprawie sprawiedliwego dzielenia pieni~dzy dla 
Klubow sportowych , tak by wypracowanie wlasnych srodkow nie skutkowalo mniejszll dotacjll dla 
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Klubu i nie bylo odbierane przez dzialaczy jako kara. 

Pani Przewodnicz~ca Komisji przerwala dyskusj~ , poniewaz na posiedzenie Komisji zostali 

umowieni kolejni goscie i podzi~kowala przedstawicielom Klubow . 


I( 
Ad. 2 Spotkanie z Panemf\zepk~ w sprawie remontu c.O. w SP w Paczynie. 

Przewodnicz~ca Komisji , Pani Bukowska zwrocila si~ do Pana Rzepki , aby przedstawil swoj~ 
opini~ dot. c.O. w Pniowie. 
Pan Rzepka powiedzial ,ze piec w Paczynie jest piecem na koks , a tego typu piece s~ obecnie 
eliminowane ze wzgl~du na duze koszty eksploatacji. Najtailszy bylby kociol na miallub 
ekogroszek , przy czym radzilby , aby to byly dwa mniejsze kody ,Na wypadek awarii jednego , 
drugi moglby podtrzymywae temperatur~.Cena kotla 0 12m2 powierzchni grzewczej , 
produkowanego przez Pana Rzepk~ to 12 tys. zl z montazem.Ceny kotlow z peln~ automatyka to 
ok. 25 tys .zl plus montaz ok. 5-7 tys. zl.Zuzycie opalu - 50-60 ton w sezonie przez 2 kotly , ale 
koszty c.O. obnizylyby si~ , poniewaz mial jest tailszy od koksu. 
Pan Rzepka zwrocil rowniez uwag~ , ze trudnosci wyst~i~ z montazem kotla , poniewaz drzwi do 
kotlowni , prowadz~ce od wewn~trz budynku s~ za w~skie . Konieczne b~dzie wi~c wykonanie 
drzwi prowadz~cych do kotlowni od zewn~trz i odpowiednio szerokich. 
Dyrektor Szkoly w Paczynie , Pan Dutkiewicz potwierdzil przekazane inforrnacje. 
Pan Pawlowski zwrocil rowniez uwag~ , ze przy montazu pieca nalezy rozdzielie centralne 
ogrzewanie szkoly i mieszkania przy szkole.Podal przyklad szkol w Kotulinie i Pniowie , gdzie 
takie rozdzielenie centralnego ogrzewania dalo wyrnieme oszcz~dnosci. 
Na pytania radnych 0 stan calej instalacji Pan Rzepka powiedzial , ze nadaje si~ ona do wymiany , 
ale mozna to zrobie etapowo.Zwrocil rowniez uwag~ , ze przekazywane przez niego informacje 
nie s~ informacjami szczegolowymi , poniewaz nie zostaly zrobione pomiary i bilans 
cieplny.Zasugerowal rowniez , ze celowy bylby projekt. lednoczesnie , na pytania radnych 
odpowiedzial , ze pomiary moglby zrobie , natomiast nie wykonuje projektow. 
Pani Bukowska stwierdzila ,ze mozna by pomyslee 0 kotlach automatycznych i wymianie calego 
centralnego ogrzewania , staraj~c si~ 0 dofinansowanie z innych zrodel. 
Na pytanie 0 okres gwarancji piecow, Pan Rzepka wyjasnil , ze produkowane przez niego maj~ 
gwarancj~ na 5 lat , kotly automatyczne na 4-5 lat.Natomiast okres uzytkowania to 10-15 lat. 
Pan Dutkiewicz powiedzial ,ze jego zdaniem najlepiej jest kotlowni~ zrobie w calosci , z wyjsciem 
z zewn~trz i rozdzieleniem ogrzewania od mieszkania. 
Pani Bukowska podzi~kowala Panu Rzepce i Panu Dutkiewiczowi za przybycie i przekazanie 
inforrnacji. 

Po przerwie Przewodnicz~ca Komisji poddala pod glosowanie wniosek 0 przyznanie Klubowi 

Sportowemu z Ciochowi kwoty 5 tys. zl na zakup papy terrnozgrzewalnej. 

Za- 5 glosow 

przeciw - 0 glosow 

wstrzymuj~ si~ - 0 glosow. 

Wniosek przeszedl jednoglosnie. 


Pani Bukowska zaproponowala ,aby z okazji 60-lecia Klubu Rada Miejska w jakis sposob 

uhonorowala dzialaczy sportowych z LKS "Przyszlose" w Ciochowicach. 

Pan Duda stwierdzil ,ze raz w roku na spotkaniu powinni bye uhonorowani wszyscy dzialacze 

spoleczni. 

Pan Pawlowski zauwazyl ,ze mozna propozycj~ rozwazye , ale uroczystose w Ciochowicach jest 

szczegolna i nalezaloby przygotowae dyplomy dla dzialaczy , zaprosi6 ich na spotkanie i 

podzi~kowae. 
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Pani Przewodniczl.\.ca poddala pod glosowanie wniosek 0 uhonorowanie dzialaczy z Klubu 
Sportowego w Ciochowicach. 

Za - 5 glosow 
przeciw 0 glosow 
wstrzymuj<t si<t 0 glosow 
Wniosek przeszedl jednoglosnie. 

Pan Kwasniok poinformowal ,ze jako dzialacz sportowy zlozy w Wojewodzkim LKS wnioski 
o przyznanie odznaczeti dla dzialaczy z Ciochowic. 

Powrocono do sprawy pieca C.o. w Paczynie. 


Pan Duda stwierdzil , ze najbardziej ekonomiczny jest piec tradycyjny .Za pienil.\.dze wydane na 

piece automatyczne mozna zrobic remont kotlowni. 

Pani Bukowska zasugerowala zeby jednak wykonac remont calosci centralnego ogrzewania , kupic 

piece automatyczne korzystajl.\.c przy tym z srodkow unijnych. 

Pan Pawlowski poparl Pana Dud~ , poniewaz piece proponowane przez Pana Rzepk~ sprawdzily si~ 


w Kotulinie i Pniowie i zauwazyl , ze do pozniej przy pomocy funduszy unijnych mozna pomyslec 

o remontach kompleksowych centralnego ogrzewania w szkolach w Kotulinie , Pniowie i Paczynie. 

Pani Przewodniczl.\.ca poddala pod glosowanie wniosek 0 zakup 2 piecow tradycyjnych dla Szkoly 
w Paczynie. 
Za-4 glosy 
przeciw 0 glosow 
wstrzymuj~ si<t - 1 glos 
Wniosek przeszedl wi~kszoscil.\. glosow. 

Ad.3 Zapoznanie si~ z materialami przygotowanymi przez Komisje rolnictwa oraz projektem 
uchwaly w sprawie ustalenia odplatnosci za swiadczenia w przedszkolach. 

Pan Zarzecki wyjasnil , ze przedlozona uchwala Gminy Ujazd jest pod dyskusj<t i ma sluzyc 
urealnieniu kosztow ponoszonych przez rodzicow. Z rozeznania zrobionego w przedszkolach z 
terenu powiatu gliwickiego wynika , ze przedszkole w Toszku jest najtatiszym 
przedszkolem..Odniesienie w uchwale oplat do % minimalnego wynagrodzenia pozwoli nie wracac 
do uchwaly przez par~ lat , poniewaZ oplaty b<tdl.\. wzrastaly automatycznie. 
Radni rozwazali rowniez propozycj~ ustalenia oplat za swiadczenia wykraczajl.\.ce poza podstawy 
programowe za kazdl.\. godzin~ ponad 5 godzin , ale ostatecznie uznali projekt za zbyt klopotliwy. 
Ostatecznie radni wypracowali nast~pujl.\..CI.\.. propozycj<t ustalenia oplat w przedszkolach: 

odr~bne wyszczegolnienie oplat za "wsad do kotla' 
- jezeli dziecko przebywa w przedszkolu ponad 5 godzin dziennie :oplaty za swiadczenia 

wykraczajl.\..ce poza podstawy programowe ( obejmujl.\..ce zaj~cia i koszt przygotowania 
posilkow) : 8% minimalnego wynagrodzenia za prac~ w danym roku kalendarzowym 
oglaszanego Rozporzl.\.dzeniem Rady Ministrow - za pierwsze dziecko, 
4% minimalnego wynagrodzenia za drugie dziecko , 
0% minimalnego wynagrodzenia za trzecie dziecko 

http:nast~pujl.\..CI
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Pani Przewodniczl'J:ca poddala propozycj~ pod glosowanie : 
Za-4 glosy 
przeciw - 0 glos6w 
wstrzymuj~ si~ - 1 glosowanie 
W niosek przeszedl wi~kszoscil'J: glos6w. 

Nast~pnie radni opracowali propozycj~ oplat za swiadczenia w sytuacji ,kiedy dziecko przebywa w 
przedszkolu 5 godzin , ale korzysta z posilk6w(oplata obejmuje koszt przygotowania posilku) 
4% minimalnego wynagrodzenia za pierwsze dziecko 
2% minimalnego wynagrodzenia za drugie dziecko 
0% minimalnego wynagrodzenia za trzecie dziecko 

Pani Przewodniczl'J:ca poddala wniosek pod glosowanie 
Za- 5 glos6w 
przeciw- 0 glos6w 
wstrzymuj~ si~ - 0 glos6w 
Wniosek przeszedl jednoglosnie 

Nast~pnie Pani Przewodniczl'J:ca poddala pod glosowanie wniosek ,aby z oplat za swiadczenia w 
przedszkolach i wsad do kotla zwolnic dzieci , kt6rym koszty wyzywienia pokrywane SI'J: z srodk6w 
opieki spolecznej. 
Za 5 glos6w 
przeciw - 0 glos6w 
wstrzymuj~ si~ - 0 glos6w 
Wniosek przeszedl jednoglosnie. 

lednoczesnie Komisja zawnioskowala , aby do projektu uchwaly doll'J:czyc wyliczenia ,jakie koszty 
poniosl'J: rodzice i czy gmina b~dzie musiala doplacac do swiadczen prowadzonych w przedszkolu. 

Ad. 4 Sprawy sesyjne 

Pani Przewodniczl'J:ca zapytala , czy sl'J: uwagi do uchwal przygotowanych na sesj~ . 

Pan Zarzecki wyrazil wl'J:tpliwosc , co do celowosci przeksztalcen, 

Pan Pawlowski stwierdzil , ze przeksztalcenia dotyczl'J: wniosk6w skladanych przez mieszkanc6w 

od kilku lat i nalezy je wzil'J:c pod uwag~. 


Nast~pnie radni przedyskutowali propozycje przeksztaken w Wilkowiczkach , pod osiedle, kt6re 

budzily wiele watpliwosci. 

Pan Duda i Pani Bukowska stwierdzili , ze budowa osiedli moze przyczynic si~ do rozwoju gminy , 

podczas budowy powstanl'J: nowe miejsca pracy , a potem nowi mieszkancy b~dl'J: do gminy 

odprowadzali podatki. 

PoniewaZ zaden radny nie postawil wniosku 0 odrzucenie uchwaly dotyczl'J:cej przeksztalcen w 

Wilkowiczkach pod osiedle , Pani Przewodniczl'J:ca przeszla do omawiania dalszych uchwal. 


Pani Przewodniczl'J:ca przypomniala ,ze na wsp6lnym posiedzeniu komisji zaproponowano 50 % 

bonifikat~ od pierwszej oplaty z tytulu oddania nieruchomosci w uzytkowanie wieczyste. 

poniewaZ nie by to innych propozycji Pani Przewodniczl'J:ca przeprowadzila glosowanie na w/w 

propozycjl'J: . 

Za - 5 glos6w 

przeciw- 0 glos6w 

wstrzymuj~ si~ - 0 glos6w. 
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Wniosek przeszedl jednoglosnie. 


Radni przystqpili do omawiania uchwaly w sprawie skargi na dzialalnosc burmistrza. 

Pani Przewodnicz'tca przypomniala , ze zastypca burmistrza zlozyla w tej sprawie wyjasnienia na 

wspolnym posiedzeniu komisji.Poniewaz czlonkowie komisji mieli w'ttpliwosci , czy udzielenie 

ustnych wyjasnien ( 0 ktorych mowila zastypca burmistrza) stronie bylo wystarczaj'tce , a strona w 

skardze nic 0 tym nie wspomniala postanowili postawic na sesji wniosek 0 wycofanie uchwaly spod 

obrad sesji , zaprosic strony na spotkanie celem udzielenia dodatkowych wyjasnien oraz zwrocic siy 

o opiniy do radcy prawnego. 


Pani Przewodnicz'tca poddala wniosek pod glosowanie . 

Za - 4 glosy 

przeciw -0 glosow 

wstrzymujy siy 1 glos 

Wniosek przeszedl wiykszosci't glosow. 


Ad. 5 Wolne wnioski 


Pani Przewodnicz'tca przedstawila propozycjy pytan , jakie byd't przekazane dyrektorom szkol do 

corocznego sprawozdania z pracy i osi'l;gniyc placowek, ktore byloby przedstawiane na sesji. 

1.0rganizacja konkursow miydzyszkolnych na szczeblu gminy. 

2.organizacja imprez srodowiskowych. 

3.0si'l;gniycia w konkursach , olimpiadach na szczeblach ponadgminnych. 

4.Projekty , w ktorych szkola brala u ( bierze ) udzial- uzyskane efekty. 

5.Zdobycie funduszy unijnych co szkola ,srodowisko zyskalo. 

6.Inne inicjatywy szkoly wykraczaj'tce ponad ksztalcenie programowe. 

Ustalono rowniez , ze prezentacja odbydzie siy na sesji w pazdziemiku. 


Pani Przewodnicz'tca poddala propozycjy pod glosowanie . 

Za- 5 glosow 

przeciw- 0 glosow 

wstrzymujy siy - 0 glosow 

Wniosek przeszedl jednoglosnie. 


Czlonkowie jeszcze raz powrocili do tematu klubow sportowych . 

Ustalono ,ze na spotkanie Komisji ponownie zostanie zaproszony Prezes Klubu Sportowego z 

Paczyny , ktory nie mogl przybyc z powodu choroby oraz Zarz'td Klubu Sportowego "Zamkowiec" 

(przy najmniej 2-3 osoby ) .Przedstawiciele KS "Zamkowiec" oprocz informacji dotycz'tcej 

dzialalnosci Klubu winni przedstawic swoje zamierzenia dotycz'tce funkcjonowania obiektu szatni 

po jej przekazaniu Klubowi. 


Obecny na posiedzeniu Przewodnicz'tcy Rady Miejskiej poinformowal ,ze na sesji byd't goscie z 

partnerskiej gminy Hohenau , ktorzy przedstawia prezentacjy gminy oraz swoje doswiadczenia z 

pozyskiwania funduszy unijnych. 
Komisja zakonczyla posiedzenie 0 godz. 18.1 5 

Protokolowala Przewodnicz'tca Komisji 
Malgorzata Porybska Maria Bukowska 
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